
`oi+iÂ}jŢÂ.,-..i.udei.j.l.-§-ÂiÂJ
C 0 N S 1 1 ! 1'

REA4PE4€9!R.±„ţ!.ţ?_±_C_TI.Y!TA4FE=EF_ATy±202P`Z'u.OdLO.m:=OLj
CC9N_SILIER]UDETEAN~GORGANDORHîrioAN

In confomitate cu prevederile legale, voi prezenta raportul activităţii de
consilier judetean pe anul 2019.

In perioada anului  2019 activitatea mea ca si consilier judetean s-a concretizat
in urmatoarele:

- am participat ,in uma convocarii , la sedintele  Consiliului Judetean Salaj ;

-  in cadrul  sedintelor de Consiliu Judetean am aprobat   Proiectele de Hotarare
care din punctul meu de vedere intruneau toate conditiile de legalitate si oportunitate;

• am cerut si sustinut demersurile necesare pentru executarea  reparatiilor unor
drumuri judetene printre care si DJ  1108 Simleu-Ilisua-Samasag-Dersida -Bobota ~
Zalnoc-Camar.

-  am  militat pentru  o  fiscalitate  cat mai  redusa pentru  cetatenii judetului  (vot
impotriva   pentru   proiectul   care   prevedea   majorarea   tarifelor      contractelor   de
salubritate) ;

Consider ca pentru a accesa si a dezvolta proiectele  de infi.astructura care ne
lipsescinprezent,vafinevoiesăpunemaccentulşimaimultpesursedefinanţare
altemative. Fondurile Structurale Europene  reprezinta o soluţie în acest sens.

Prin actiunile si luarile  de pozitie viitoare , alaturi de ceilalti colegi consilieri ,
sper sa impulsionam conducerea judetului  ca aceste proiecte sa prinda foma .
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